

证书

TÜVNORD

TÜV NORD CERT GmbH

ISO 9001

tuev-nord.de

基于管理体系

ISO 9001:2015

(idt GB/T 19001-2016)

认证机构 TÜV NORD CERT GmbH 公司特此证明，依据 ISO/IEC 17021-1:2015 标准进行的审核、评估和认证决定的结果，该组织

艾普科航空科技（台州）有限公司

中国浙江省台州市天台县白鹤镇天宫路 17 号（317200）

统一社会信用代码：91331023MA2HHWFYX2

采用符合 ISO9001:2015 标准要求的管理体系并且在本认证的 3 年有效期内将对符合性进行监督。

范围

航空模具的设计和生 产，非金属材料（环氧及聚氨酯、代木、模型油泥等）的生产

证书编号. 44 100 2588 0025

有效期起始日 2025-06-10

审核报告编号. 2.5-CN1727/2025

证书有效期至 2028-06-09

初次认证日期 2025-06-10



请访问我们的数据库，
以验证此证书的有效性

上海, 2025-06-10

认证机构之 TÜV NORD CERT GmbH

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

TÜV NORD CERT GmbH
Am TÜV 1, 45307 Essen
tuev-nord-cert.de



打印地址:

杭州汉德质量认证服务有限公司上海分公司

注册地址: 中国上海市静安区万荣路 1256、1258 号 1537 室

邮编: 200436

办公地址: 中国上海市静安区康宁路 288 弄 1 号 (5 号楼)

邮编: 200443

电话: (+8621) 33196200

Certificate

Management system as per

ISO 9001 : 2015

(idt GB/T 19001-2016)



The Certification Body TÜV NORD CERT GmbH hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to ISO/IEC 17021-1:2015, that the organization

EPTEK Aviation Technology (Taizhou) Co., Ltd.

**No.17, Tiangong Road, Baihe Town, Tiantai County,
317200, Taizhou City, Zhejiang Province, P. R. China**

Unified Social Credit Code: 91331023MA2HHWFYX2

operates a management system in accordance with the requirements of ISO 9001 : 2015 and will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

Scope

The Design and Production of Aviation Molds, and The Production of Non-Metallic Materials (Epoxy and Polyurethane, Tooling Board, Industry Clay, Etc.)

Certificate Registration No. 44 100 2588 0025
Audit Report No. 2.5-CN1727/2025

Valid from 2025-06-10
Valid until 2028-06-09
Initial certification 2025-06-10



Visit our database to
verify the validity of
this certificate.

Shanghai, 2025-06-10

Certification Body at TÜV NORD CERT GmbH

Validity can be verified at the official Website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China: www.cnca.gov.cn

TÜV NORD CERT GmbH
Am TÜV 1, 45307 Essen
tuev-nord-cert.de



TÜV®

Printing Address:
TÜV NORD (Hangzhou) Co., Ltd. Shanghai Branch
Registered Address: Room 1537, No.1256, 1258,
WanRong Road, Jing'an District, Shanghai 200436
China
Office Address: Building 5, No.1, Lane 288, Kangning
Road, Jing'an District, Shanghai 200443 China
Tel: (+8621) 33196200